
Protokół Nr LIX

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 23  grudnia  2021  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani Lidia Pyza – Z-ca Kierownika Wydziału Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Geodezji 

i Rolnictwa.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 8 grudnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr 494/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr
471/21, 

c) ustanowienia służebności przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność
Gminy Staszów – projekt nr 496/21. 

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 07.12.2021 r.
do 21.12.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował  o  wprowadzenie  do   porządku  obrad  projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Staszów do klastra energii – projekt nr 497/21.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wniosek, który

został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 19 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku (obecnych było 18 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3.  Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 października 2021 r.

4.  Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr 494/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr
471/21, 

c) ustanowienia służebności przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność
Gminy Staszów – projekt nr 496/21,

d) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Staszów do klastra energii – projekt nr 497/21.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 07.12.2021 r. do
21.12.2021 r. 

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 8 grudnia 2021 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 19 radnych). 

  Ad. 4 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  odczytała  projekt  uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035

– projekt nr  476/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LIX/493/2021

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 b  

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 495/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LIX/494/2021

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c

Pani Lidia  Pyza –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,

Geodezji  i  Rolnictwa  zapoznała z  projektem  uchwały w  sprawie  ustanowienia  służebności

przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Staszów – projekt nr 496/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LIX/495/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Lidia  Pyza  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   obniżenia  ceny  skupu  żyta

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Staszów – projekt nr

471/21. 

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LIX/496/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  radny  Hubert  Gawłowicz zwrócił  się  z  prośbą  

o przedstawienie informacji w zakresie świadczenia usług  związanych z wywozem odpadów przez

nowo  wybraną   firmę,  która  swoje  usługi  będzie  świadczyć  od  nowego  roku.  Zapytał,  czy  

w związku z  tą sytuacją dojdzie do zmian w harmonogramie odbierania odpadów z terenu miasta 

i gminy Staszów.
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Radny Dominik Rożek poprosił o informacje w zakresie  możliwych podwyżek opłat za odbiór

odpadów w 2022 roku.  

Radny  Zdzisław  Brzyszcz  podziękował  władzom  za  realizację  zadania  dotyczącego  budowy

chodnika przy ul. Kołłątaja w Staszowie w kierunku sklepu ,,Społem”. 

Radny Mariusz Łazarz podziękował władzom za świąteczne ozdoby na terenie miasta Staszowa. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

zapytania  radnego  Huberta  Gawłowicza  wyjaśnił,  iż  wpłynęły  dwie  oferty  w  postępowaniu

przetargowym.  Korzystniejszą ofertę  złożyło Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych  ,,Fart  Bis”  

w Kielcach. Obecnie gmina oczekuje na przedłożenie pełnej dokumentacji przez firmę ,,Fart Bis” 

w Kielcach, po spełnieniu wszystkich warunków zostanie podpisana umowa na odbiór odpadów.

Jeżeli chodzi o harmonogram odbioru odpadów na terenie miasta i gminy Staszów, odpowiedział, iż

o ewentualnych zmianach w tym zakresie mieszkańcy będą powiadomieni. W kwestii zapytania

radnego Dominika Rożka w zakresie możliwych podwyżek opłat za odbiór odpadów w przyszłym

roku Burmistrz  wyjaśnił,  iż  nie  ma  zagrożenia  ich  wystąpienia  pod warunkiem braku wzrostu

kosztów funkcjonowania systemu.  Następnie  przedłożył informację  z  działalności  za  okres   od

07.12.2021 r.  do  21.12.2021  r. (w załączeniu  do  protokołu).  Ponadto  poinformował,  iż  Gmina

Staszów otrzymała czek na nagrodę w wysokości 250 tysięcy złotych za zajęcie trzeciego miejsca

wśród  gmin  powiatu  staszowskiego  w  konkursie  dla  samorządów  „Rosnąca  Odporność”.  Na

zakończenie złożył zgromadzonym życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny Piotr Kasperkiewicz. który  w swojej  wypowiedzi

chciałby  podkreślić  inicjatywy  podejmowane  przez  włodarzy  miasta.  Zdaniem  radnego

podejmowane działania ze strony władz są znaczące dla rozwoju gminy. Następnie odniósł się do

znaczących inwestycji,  które udało się zrealizować m.in. budowa hali sportowej przy PSP nr 2  

w Staszowie oraz budowa Parku Górników Siarkowych na terenie Osiedla Wschód. Podkreślił, iż

działania  i  inicjatywa  włodarzy  pozwoliły  zrealizować  wiele  inwestycji,  o  czym  radni  mają

możliwość  zapoznania  się  podczas  prac  w  poszczególnych  komisjach  Rady  Miejskiej.  Na

zakończenie złożył  podziękowania Wiceminister Annie Krupce za  udzielaną pomoc i  wsparcie  

w rozwoju naszej gminy Staszów.  

Radny Mariusz Łazarz również pozytywnie wypowiedział się w zakresie działań podejmowanych

przez włodarzy na rzecz  rozwoju miasta i gminy.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  złożył  osobom  biorącym

udział w sesji oraz mieszkańcom życzenia świąteczne. 
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 Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:15 do godz:13:10.                        Przewodniczący

              Rady Miejskiej w Staszowie

 ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Protokolant:               

      M. Janowska                             
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